
Styrelsemöte (telefon) 
Stockholms Hundungdom  
22 april 2020  
 
Närvarande: 
Anna Höök (från punkt 6) 
Johanna Sandberg 
Caroline Lindstedt 
Maxine Welke 
Sara Cattelin 
Astrid Stål 
 
 
Frånvarande: 
Johanna Berglund 
Meja Sillén Edmark 
 
  
§1. Mötets öppnande. 
Caroline förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val sekreterare  
Mötet väljer Johanna Sandberg att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Astrid Stål att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Emilia Östlund från SBK Stockholmsavdelningen har tagit kontakt med Johanna S om att 
köpa in rallylydnadsskyltar tillsammans med oss för både HU och SBK att använda. 
Styrelsen har diskuterat frågan och har beslutat om att skyltarna endast ska användas för 
hundungdomar. Johanna svarar Emilia. Kvarstår. 
 
SBK Stockholmsavdelningen kommer anordna en fixardag 13/4 i klubbstugan. Johanna S 
kommer publicera ett inlägg i träningsgruppen för att locka medlemmar att delta. Caroline 
och Johanna S deltog från HU och var med och städade. Det blev ordning och reda i 
klubbstugan. 
 
Distriktets årsmöte har blivit framflyttat till 30/5 på grund av covid-19. 
 



Vi har lagt ut en frågestund på instagram där medlemmarna fick skriva ideér på kurser de 
skulle vilja gå. Vi fick 10 förslag med blandade önskningar. Bland annat agilitykurs, lydnad, 
drag och spårhelg. Styrelsen kommer ta till oss dessa förslag till planeringen i höst. 
 
Klubben har fått en förfrågan om att anordna en till nybörjarkurs i agility i höst. Vi kommer se 
över det och försöka planera in en i höst. 
 
Vi fick en frågan om en person som ville bli stödmedlem i vår klubb. Stödmedlemmar finns 
inte med i vårt medlemsregister och vi kommer därför skapa ett kalkylark i driven där vi 
samlar våra stödmedlemmar. 
 
 
§6. Utbildning.  
Nose Work instruktörsutbildning - Johanna har varit på 4 av 5 helger. Utbildningen blir 
uppskjuten pga corona. Examination sker när det finns möjlighet att ses igen. 
 
Studiefrämjandet anordnar en “bli bästa teamet föreläsning” online måndagen den 27/4 kl 
18:30. Sista anmälningsdag är 23/4. Vi skickar de från styrelsen som kan gå. 
 
 
§7. Kurser.   
Trickträning/trickkurs: Inställd pga tidsbrist. 
 
Evelinas vardagslydnadshelg: Johanna är med och hjälper till som instruktör. Vi har fått ett 
avhopp så vi har nu 7st anmälda. Vi försöker marknadsföra den sista platsen på instagram 
och facebook.  
 
Nybörjarkursen i rallylydnad: Kursen är igång och är full med 6st anmälda.  
 
Nybörjarkursen i agility: Inbjudan är utskickad och kursen är full med 6st anmälda. Kursen är 
igång och första tillfället har varit. Det blev ett lyckat tillfälle med glada deltagare. 
 
Lydnadskurs (fortsättning): Kursen blir framflyttad till senare i sommar pga corona. Caroline 
kontaktar Michelle och försöker boka ett nytt datum. 
 
Samarbetsavtal med SoSu BK: Johanna har påbörjat ett samarbetsavtal. Till nästa möte ska 
samtliga i styrelsen läst igenom avtalet och komma med förslag på punkter. Kvarstår. 
 
Ideér på kommande kurser: 

● Agilityhelg: en helg där fokuset ligger på exempelvis handling. Vi hyr in en instruktör 
som håller i helgen. Caroline kontaktar instruktör Heidi Penttilä. 

● Temakurs i agility 
● Prova på dag i drag 
● Nose work - nybörjarkurs och fortsättning 
● Kurs i tävlingslydnad 
● Spårhelg - tillsammans med SoSo 
● Tematräning bakdelskontroll (serie av tematräningar) 
● Vardagslydnad 
● Valpkurs 



● Prova-på-kurser (5 tillfällen med olika grenar) 
● Grundtränarhelg i lydnad (förberedande kurs) 

 
 
§8. Träning och Aktiviteter. 
Första hjälpen kurs - vad gör man i en sådan situation? Planerna avskrivs. 
 
Styrelsen planerar att anordna ännu ett “julmys” under påsken, ett “påskmys”. Inställt pga 
corona. 
 
Styrelsen planerar att anordna en “lära känna klubben dag” med grillning, hundpromenad, 
träning och information om klubben. Vi avvaktar med planering till senare på året med 
anledning till covid-19. Kvarstår. 
 
Styrelsen planerar att hålla i ett dagläger i slutet av sommaren. Anna påbörjar lite planering 
till nästa möte. Vi avvaktar med mer planering till nästa möte. 
 
 
§8. Tävling.  
Officiella rallylydnadstävlingar planeras i höst. Planerade datum är 22-23 augusti. Dubbla 
starter i Nybörjare/avancerad ena dagen och dubbla fortsättning/mästare den andra är inlagt 
i SBK tävling. Johanna S får i uppdrag att kontakta SBK Stockholmsavdelningen igen om att 
hålla en större tävling tillsammans. Kvarstår. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Vi har ingen ny ekonomisk rapport. 
 
Byta bankkort till debitkort. Johanna B har kollat upp bytet. Styrelsen beslutar att byta till 
Business Debit med tilläggskostnad på 325kr per år. Kvarstår. 
 
Nycklar: Nycklarna kostar 250kr styck och klubben kommer köpa in 3st nycklar. Totalt 
kommer det gå på 750kr. Caroline och Johanna har hämtat nycklarna men kopiorna har blivit 
feltillverkade. Vi väntar på att få hämta nya nycklar. 
 
Johanna B får i uppdrag att skicka en bidragsansökan till distriktet för lydnadskursen med 
Michelle på 4000kr. Ingen uppdatering. 
 
Anna får i uppdrag att köpa in 4st plastmappar till rallylydnadskyltarna. Budget på max 
100kr. Kvarstår. 
 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Alla i styrelsen ska få en vecka att ha hand om instagramkontot och uppdatera. Anna börjar 
med start från idag. Uppdatering fortsätter. 
 
Samtliga i styrelsen ska skicka in en kort beskrivning om sig och sin hund för att lägga till 
under “styrelse” på hemsidan. Även en kort beskrivning vad styrelsen gör. Johanna S 
ansvarar för detta. 
 



Vi planerar att börja lägga upp “veckans utmaning” på våra sociala medier där en i styrelsen 
lägger upp en kort video av en utmaning till följarna. Johanna S tar första veckan. 
 
Styrelsen planerar att anordna en onlinetävling i tricks på våra sociala medier. Inbjudan är 
klar och ska läggas upp så snart som möjligt. Caroline ansvarar för att lägga upp inbjudan. 
 
Vi ska ändra hur vi lägger upp om våra kurser på vår instagram och facebook. (ex 
stockholmssodrabk instagram) 
 
 
§11. Övriga frågor.  
Kick-off är planerad till den 29e mars. Meja ansvarar för att boka laserdome och middag på 
en restaurang. Kick-offen blir framflyttad med anledning av covid-19. 
 
Vi kommer lägga till ytterligare ett fält vid anmälningsformuläret där man vid anmälan 
godkänner att vi fotar/får publicera bilder från våra kurser och aktiviteter på våra medlemmar. 
Johanna S ansvarar för detta. 
 
Johanna S har nu ändrat på hemsidan så att man kan svara på en anmälan till en kurs direkt 
till personen i mejlet istället för att behöva kopiera om denna personens mejl. 
 
 
§12. Nästa möte.  
Nästa möte planeras preliminärt till 27 maj. 
 
 
§13. Mötets avslutande.  
Anna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
Ordförande                        Sekreterare                                Protokolljusterare                          
                                                                                
Anna Höök                           Johanna Sandberg                         Astrid Stål 
 
 
 


